
Zápis ze schůze výboru OO UOCHB AV ČR 4. 11. 2020  
 
Přítomni: 
M. Baňková, Z. Barták, J. Günter, J. Pokorná, P. Poncar, J. Vondrášek 
 
 
Program: 
1) Dokončení rekonstrukce chaty v Dolní Malé Úpě  
2) Zakoupení nového rekreačního a školícího zařízení  
3) Návrh na zvýšení osobního ohodnocení pro skupiny O s nižším tarifem 
4) Návrh na rozšíření možného výběru benefitů  
5) Zaměstnanecká politika UOCHB  
6) Regulace parkování na dvoře 
7) Mikulášská nadílka 
 
 
Ad 1) Technické oddělení spolu s OO připravilo závěrečnou etapu rekonstrukce chaty v Dolní 
Malé Úpě a vedení ústavu ji schválilo. Budou se vyměňovat okna, některé dveře a 
přímotopná tělesa. Realizace je plánována na květen. 
                          
Ad 2) Vedení ústavu jedná o zakoupení nového rekreačního a školícího zařízení v Hojsově 
Stráži, centru západní Šumavy - Železnorudska. Jde o poměrně novou nemovitost v blízkosti 
autobusové a železniční stanice. OO tuto aktivitu velice vítá, stejně jako všechny ostatní 
aktivity směřující k zlepšení pracovních a rekreačních podmínek. 
 
Ad 3) JV jedná o zvýšení osobního ohodnocení především pro tarifní skupiny O1 - O4, kde 
nedošlo k významnějšímu navýšení tarifu. Jedná se zhruba o 60 zaměstnanců, pro jejichž 
osobní ohodnocení navrhuje regresivní nárůst, tzn. přičtení vyššího procenta z tarifu 
k osobnímu ohodnocení pro nižší tarifní třídy a naopak. Tyto změny by mělo ekonomické 
oddělení dohodnout s příslušnými vedoucími úseků a skupin do konce roku 2020.  
               
Ad 4) Ekonomické oddělení jedná s OO o navýšení benefitů pro zaměstnance ze SF a 
rozšíření možné nabídky jejich výběru. 
                         
Ad 5) OO bude apelovat u zástupců rady instituce Ullricha Jahna a Pavla Jungwirtha na 
zvážení přijetí regulačních podmínek při přijímání nových zaměstnanců na UOCHB, kdy by 
vedoucí měli zajistit, že ve svých prostorách mají pro nového pracovníka fyzické místo.  Cílem 
je, aby vysoký počet nových zaměstnanců neohrozil optimální pracovní, hygienické a platové 
podmínky těch stávajících.  
Stížnosti na personální problémy na pracovištích, případně mezi skupinami, se kterými se 
někdy zaměstnanci obrací na JV, budou tlumočeny vedení. 
 
Ad 6) OO sdílí s technickým vedením representovaným Karlem Šobíškem obavy 
z neregulovaného parkování na dvoře. Automobily stojící mimo vyznačená místa někdy 
překáží průjezdu nákladních vozidel přivážejících materiál do ústavu nebo blokují přístup 
k požárním hydrantům. JV opět zahájí s pražským magistrátem jednání o možném pronájmu 
parkovacích míst před ústavem. 



 
 
Ad 7) JP informovala o přípravě mikulášské nadílky pro děti zaměstnanců hrazené ze SF. 
Letos se z důvodu nepříznivé epidemiologické situace nebude konat mikulášská besídka, ale 
rodiče dostanou pro děti adventní kalendáře. Kromě toho dostanou rodiče, kteří jsou v OO, 
jako každoročně také pro děti poukázky, zajištuje Markéta Baňková. 


